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		        Чайковский П.
Ч 16		  Шестнадцать песен для детей / Обработка для фортепиано С. Мовчана; исполнитель­

ская редакция Н. Юрыгиной. — М.: П. Юргенсон. — 44 с.
ISMN 979-0-9003027-2-4

Данное издание представляет «16 песен для детей» Чайковского как цикл фортепианных пьес, близкий 
знаменитому «Детскому альбому». Многие миниатюры, вошедшие в него, можно смело отнести к жемчужинам 
творчества великого композитора. Степень сложности пьес различна: с большинством из них справятся 
учащиеся старших классов ДМШ, а некоторые скорее предназначены для студентов музыкальных училищ. 
Издание привлечет внимание не только учащихся и профессионалов, но и любителей музыки.

		        Tchaikovsky P.
			   Sixteen Songs for Children / Arranged for Piano by S. Movchan; Performing edition by 

N. Yurygina. — Moscow, P. Jurgenson. — 44 p.
The edition represents Tchaikovsky’s Sixteen Songs for Children as an integral cycle of piano pieces similar to 

the famous Children’s Album. The collection includes some of Tchaikovsky’s finest gems.The degree of the pieces’ 
technical difficulty is variable. For the most part they are accessible to senior pupils of children’s music schools; some 
may be suitable rather for music college students. The present edition will attract the attention not only of pupils and 
professionals, but also of amateur musicians.
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